
Rotterdam, 27 mei 2017

Mijn reactie aangaande de internetconsultatie drones:

Ik ben ex-beroepsfotograaf en fotografeer regelmatig voor mijn eigen niet-commerciële projecten 
architectuur en landschappen.

Voor het maken van overzichtsfoto’s of het fotograferen van gebouwen met een beter perspectief, 
zou ik graag gebruik maken van een minidrone. Ik ben in het bezit van een hoogtestatief van 7m, 
maar deze hoogte is vaak niet toereikend om het gewenste beeld te krijgen. De producent van 
hoogtestatieven met een hoogte van 16m is er mee gestopt. Er is niet meer aan dergelijke statieven 
te komen. Nadeel van de hoogtestatieven is het gewicht: die van 7m weegt ca, 35kg en die van 16m 
weegt ca 45kg. Ze zijn ook lastig te vervoeren (ik heb geen auto). De minidrone zou dan uitkomst 
bieden: licht (minder dan 5kg inclusief besturing en accessoires) en handzaam, dus gemakkelijk 
mee te nemen.

Met de nieuwe regels kan ik in principe voor de fotografie zoals ik die beoefen uit de voeten. Waar 
ik wel moeite mee heb is de beperking niet binnen aaneengesloten bebouwing te mogen vliegen. Er 
zijn plaatsen waar voldoende ruimte is om dit veilig te kunnen doen. Het gebruik van een 
kwalitatief hoogwaardige drone, het gebruik van een dosis gezond verstand en het in acht nemen 
van de nodige voorzorgsmaatregelen om de veiligheid te waarborgen spreekt voor zich.

Bij dit soort fotografie is het vaak een kwestie van verticaal opstijgen, compositie bepalen, opnamen 
maken en weer rechtstandig dalen. Een maximale hoogte van 30m is dan reëel en levert in principe 
geen gevaar op voor de burgerluchtvaart. Voor deze vorm van fotografie middels een drone zou ik 
willen pleiten voor uitzondering op de regels of het verlenen van een ontheffing.
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